
Referat af ordinært bestyrelselmøde i Leos Allé 

Grundejerforening d 23.2.2012  

Hos Henning, tilstede var Henning, Birger, Fritz, Erik.      5 afbud 

1 Referat godkendt med slagfejl (dato).  

2 Godkendt 

3 Se vedlagte notat: Bargumsvej-kurven med ophøjet flade mod Leos Alle bliver endelig til noget i 

2012. Kommunens sidste traffiktælling med over 1400 biler dgl og over 10% tung traffik har fået 

dem til at foreslå AT LUKKE LEOS ALLE I NORDENDEN. Det debaterede vi kraftigt.    KOM OG VÆR 

MED I DEN DEBAT PÅ GENERALFORSAMLINGEN.    Foreløbig blev vi enige om at forsøge under Bar- 

gumvejprocessen at opsætte et par midlertidige ”chikaner” i nordenden for at få vurderet 

virkningen inden en dyr permanent løsning. Se iøvrigt vedlagte notat fra 21.2.mødet. 

4 sædv planlægning. Sidste års lokale kan iår ikke benyttes. I stedet lokale 3 på 1. sal. 

5 blyrørssagen. Flere henv til formanden. Konkl: som forening har vi INTET hermed at gøre, det er 

og har hele tiden været et emne for den enkelte grundejer versus kommunen. Vi har også været 

opmærksomme på, at andre har forsøgt at slå mønt af folk´s tvivl (fx breve fra ”eurofins.dk”) 

7 Hjemmesiden mangler lidt opdatering med bestyrelsesmedlemmer og historik. 

6, 8 og 9 udsat til næste møde 

Generalforsamling indkaldelse til 28.3. 2012 på vej 
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